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Course Title: Some Secrets of Genesis.
Course Content: This course will examine many relevant questions that Christians face using the lens of Genesis.
Course Objectives: At the end of the course, students will have a greater understanding of many vital questions related to Genesis, and will not compromise with any ideas of evolution. They will be effective witnesses for the truth of the Bible.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one research paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have access to the Internet, because all course notes and assignments will be posted in the http://ChristCenterGospel.org on the Internet. I have complete control of contents in this website. The course will be conducted in Mandarin. Lecture notes will be in both English and Chinese.
Week 1: Supreme Court Defies God. Defining Marriage. Is the Bible Silent About Ages? Turtle in the Gap. How Does the Mind Work?  Assignment 1: Write one paragraph summary for each article.

Week 2: Petition to Obama to Ban Creation. Partners in Slime. Giving Sound to Genesis. Archeology at Ai. Malaria in the News. Assignment 2: Write one paragraph summary for each article.
Week 3: Was Noah Sea Worthy? What Memories Are Made Of? Sturgeons Set Evolutionary Speed Records. The Genesis of Malaria. Assignment 3: Write one paragraph summary for each article.

Week 4: Chimp-Human DNA Similarity: What Does It Really Mean? Closing the Gap. Conquering Cockroaches. The End of an Era. Misconceptions About General Relativity, Cosmology, and Big Bang.  Assignment 4: Write one paragraph summary for each article.

Week 5:  Mammoth Questions: Of Blood, Biological Antifreeze, and Clones. Could Noah’s Ark Float Without Problems. Did the Ark Have a Sail? Seabird Study Said To Solve the Evolutionary Mystery of Flightlessness. Like Dolly, Only Human. Assignment 5: Write one paragraph summary for each article. 

Week 6:  Jungle Doctors. Astronomical Distance Determination Methods and the Light Travel Time. Problems With The Big Bang. Is the Dawn of the Early Bird Too Good To Be True? Providential Provider. Assignment 6: Write one paragraph summary for each article. 
Week 7 What Can Chimps Tell Us? My Father's Heart. The Little Primate That Could. Are Wooden Ships Reliable? The World's Oldest Water. Assignment 7: Write one paragraph summary for each article. 
Week 8: Universe by Design. Graffiti Alley and the Decay of the West. Flexi-feet: Did Some Humans Fail to Leave Them in the Trees? Universe by Design: Creation-Based Cosmologies. Assignment 8: Write one paragraph summary for each article.
Week 9: Universe by Design: Conclusions and Recommendations. A Horse Is a Horse, of Course, of Course . . . The Dwarfs are for the Dwarfs: Stanley Fish, The Pragmatic Presuppositionalist. Were Dinosaurs Dragons? Assignment 9: Write one paragraph summary for each article.
Week 10: When Did You Choose to Be Straight? Power swimming up the evolutionary ladder. Review of The Magician’s Twin: C. S. Lewis on Science, Scientism, and Society. Battle for Babies in the Lone Star State. One Nation Under... Assignment 10: Write one paragraph summary for each article.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be typed either using either English or Chinese. You are required to provide all details in your assignment. Assignments are due in the following week. The term paper will be at least 5 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. Please provide the topic of term paper for approval before writing. The outline of the term paper is due in Week 6.
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课程名称：创世纪的一些奧密。 


课程内容：本课程将探讨许多基督徒面对相关的问题，如何使用圣经创世纪的镜头看到许多重大问题。 


课程目标：在课程结束后，学生将有更深入的了解了有关创世纪的许多重大问题，并不会妥协进化论的任何想法。他们将圣经的真理让成更有效的见证人。并能启发我们的家庭，我们的朋友，及我们的教会对创世纪的许多重大问题理解。 

得分标准：学生必须把所有的作业功课，及交一个研究论文代替考试。 
先决条件：学生必须能够访问互联网，因为所有的课程笔记和作业将在互联网上
http://ChristCenterGospel.org公布。我在这个网站的内容有完全控制。课程将使用普通话。讲义会以英文和中文发布。 

第一周：最高法院违抗上帝。婚姻定义。圣经是否静音地球年龄？海龟的差距。心灵如何工作呢？作业1：每篇文章写一段总结。 
第二周：请愿奥巴马禁止创建。煤泥中的合作伙伴。创世记有声。考古艾。疟疾的新闻。作业2：每篇文章写一段总结。
第三周：是否诺亚能够航行大海？回忆是什么？鲟鱼设定进化速度记录。疟疾的成因。作业3：每篇文章写一段总结。
第四周：黑猩猩与人类DNA相似度：究竟是什么意思？缩小差距。征服蟑螂。一个时代的结束。关于广义相对论，宇宙学，宇宙大爆炸的误解。作业4：每篇文章写一段总结。
第五周：猛犸的问题：血液，生物防冻和克隆。诺亚方舟浮沉的问题。方舟有帆吗?海鸟研究报告:为了解决进化之谜:不能飞。多莉一样，只有人类。作业5：每篇文章写一段总结。
第六周：丛林医生。天文距离的测定方法和的光旅行时间。大爆炸的问题。最早的鸟儿是真实吗？天赐提供。作业6：每篇文章写一段总结。 
第七周：黑猩猩能告诉我们什么？我父亲的心。小灵长类动物的可能。木船可靠吗？世界上最古老的水。作业7：每篇文章写一段总结。 

第八周：宇宙设计。涂鸦巷和西方的衰退。灵活的脚：一些人类无法离开树上吗？宇宙的设计：创造为基础的宇宙观。作业8：每篇文章写一段总结。
第九周：宇宙设计：结论和建议。当然，马是马。矮人是矮人：赤柱鱼，预先虚拟人的用语。龙恐是龙吗？作业9：每篇文章写一段总结。 
第10周：你的选择是正直的吗？用力爬进化的阶梯。魔术师的双胞胎：CS刘易斯对科学，科学主义与社会的见解。在德州为婴儿战役。一个国家在什么之下?作业10：每篇文章写一段总结。

没有期末考试。交所有的作业功课，及交一个学期论文将构成本课程的成绩。每次作业得10分。所有的审查报告必须使用中文或英文输入。您需要提供你的作业功课的所有细节。作业是在下周到期。期末报告将在至少5页的篇幅。值得50分。所有完整的得分是150分。书面提供论文的题目批准。本学期论文大纲是在第六周到期。 
